

**KNOWN ADVERSE REACTIONS:** Some people may experience drowsiness. Exercise caution if operating heavy machinery, driving a motor vehicle or involved in activities requiring mental alertness. Stop use if hypersensitivity/allergy occurs. Buretic effect may occur. Rare, unpredictable cases of liver injury associated with green tea extract-containing products have been reported (in Canada and internationally). Stop use if you experience inability or insomnia. **CAUTIONS AND WARNINGS:** Consult a health care practitioner if you have a liver disorder, iron deficiency, or if you are taking sulfonamides. Consult a health care practitioner/health care professional/doctor/physician prior to use if you are taking antidepressant medication, hormone replacement therapy (HRT) or birth control pills. Consult a health care practitioner/health care professional/doctor/physician prior to use if you are taking any other medications or natural health products, as black pepper/piperine may alter their effectiveness. Avoid taking with alcohol or products with sedative properties. Consult a health care practitioner/health care professional/doctor/physician prior to use if you have stomach ulcers or inflammation. Keep out of the reach of children. **CONTRAINDICATIONS:** Do not use this product if you are pregnant, breastfeeding, or have bipolar disorder or bipolar spectrum disorder.

**EFFETS INDESIRABLES CONNUS:** Certaines personnes peuvent éprouver de la somnolence. Faites preuve de prudence si vous conduisez de la machine/voiture, conduisez un véhicule à moteur ou participez à des activités nécessitant une vigilance mentale. Arrêtez l'utilisation en cas d'hypersensibilité ou d'allergie. Un effet d'insomnie peut survenir. Des cas rares et imprévisibles de lésions hépatiques liés aux produits contenant de l'extrait de thé vert ont été signalés (au Canada et à l'étranger). Arrêtez l'utilisation si vous ressentez de l'incapacité ou de l'insomnie. **MISES EN GARDE ET MISES EN GARDE:** Consultez un professionnel de la santé si vous avez un trouble du foie, une carence en fer ou si vous prenez des sulfonamides. Consultez un praticien de la santé / fournisseur de soins de santé / professionnel de la santé / médecin avant d'utiliser si vous prenez des médicaments antidépresseurs, une hormonothérapie substitutive (HRT) ou des pilules contraceptives. Consultez un praticien de la santé / un fournisseur de soins de santé / praticien de la santé / médecin / médecin avant d'utiliser si vous prenez d'autres médicaments ou produits de santé naturels, car le poivre noir / piperine peut modifier leur efficacité. Évitez de prendre avec de l'alcool ou des produits ayant des propriétés sédatives. Évitez d'utiliser si vous avez des ulcères d'estomac ou une inflammation. Tenez hors de la portée des enfants. **CONTRE-INDICATIONS:** N'utilisez pas ce produit si vous êtes enceinte, si vous allaitez ou si vous avez un trouble bipolaire ou un trouble du spectre bipolaire.

**MANUFACTURED IN CANADA**

**This product contains ingredients of international and domestic origin.**

**Caprimax™** Caprimax™ is a registered trademark of Omnicurve Health Technologies.  
**Sensoril™** Sensoril™ is protected under US Patent No. 2,318,338 and CA Patent No. 2,504,478 and is a registered trademark of Natren, Inc.  
**ascorutin™** is a trademark owned by Surobio. Win Health International Co., Ltd.  
**OmniBalance™** is a registered trademark of Sablens Corporation.



# WIBES

SMARTER FAT BURNING

BRÛLEMENT DES GRAISSES PLUS FUTÉ



**CLEAN LONG-LASTING ENERGY\***  
ÉNERGIE PROPRE ET DURABLE\*

**ENHANCED MOOD\***  
HUMEUR AMÉLIORÉE\*

**REDUCES FATIGUE\***  
FATIGUE RÉDUITE\*

**THERMOGENIC\***  
THERMOGÈNE\*

**30**  
SERVINGS  
PORTIONS

NPN: 80109773

120 CAPSULES

NATURAL HEALTH PRODUCT  
PRODUIT DE SANTÉ NATUREL

**DURATION OF USE:** For occasional use only.  
**DIRECTIONS FOR USE:** Directions: Adults (19 years and older) take 4 capsules once per day. Take four pills (1 serving) with food and 8 - 12 oz of water. Do not exceed 1 serving (four pills) in a 24 hour period of time.

**DURÉE D'UTILISATION:** Pour une utilisation occasionnelle seulement. **MODE D'EMPLOI:** Mode d'emploi: Les adultes (19 ans et plus) prennent 4 capsules une fois par jour. Prenez quatre pilules (1 portion) avec de la nourriture et 8 à 12 oz d'eau. Ne pas dépasser 1 portion (quatre pilules) dans une période de temps de 24 heures, par période de 24 heures.

MEDICINAL INGREDIENTS / INGRÉDIENTS MÉDICINEUX	
Serving Size: 4 Vegetarian Capsules / 4 Capsules Végétariennes	
Servings per Container: 30 / Portions par contenant : 30	
Amount Per Serving / Quantité par portion	
<b>Chromium</b> Chrome (From Chromium Picolinate / picolinate de chrome)	200mcg
<b>Lipolytic Complex / Complexe lipolytique</b>	
Hibiscus Sabdariffa (flower) Extract / Hibiscus sabdariffa, extrait de fleur	450mg
Olive (leaf) Extract / Olives, extrait de feuille (20% Oleuropein / 20% d'oléuropéine)	300mg
Green Tea (leaf) Extract / Thé vert, extrait de feuille (50% Epigallocatechin gallate / 50% d'épigallocatechine gallate)	150mg
Green Coffee Bean Extract / Grains de café vert, extrait (50% Chlorogenic Acid / 50% d'acide chlorogénique)	100mg
<b>Anti-Cortisol and Appetite Suppressant Complex / Complexe suppresseur d'appétit et anti-cortisol</b>	
Sensoril™ Ashwagandha / Ashwagandha Sensoril™ (Withania somnifera)	125mg
Root and Leaf Extract / Extrait de racine et de feuille (minimum 10% Withanone Glycosides / au moins 10% de glycosides de withanone)	100mg
Rhodiola Rosea (root) Extract / Rhodiola rosea, extrait de racine (3% Rosavins, 1% Salidroside / 3% de rosavins, 1% de salidroside)	100mg
Capimax™ (Capsicum annuum L.) (2% Capsaicinoids / 2% de capsaïcinoïdes)	100mg
<b>Thermogenesis Blend / Mélange thermogène</b>	
Caffeine Anhydrous / Caféine anhydre	105mg
Infinergy™ DiCaffeine Malate / Malate de dicaféine Infinergy™ (75% Caffeine / 75% de caféine)	100mg
Paradoxine™ (Grains of Paradise (fruit) Extract / Extrait de fruit de graines de mariguette (2,5% 6-Paradol / 2,5% de 6-paradol))	50mg
BioPerine™ (Piper Nigrum) [Fruit] Extract Piper nigrum, extrait de fruit (Standardized to contain 95% Piperine / Normalisé pour contenir 95% de pipérine)	5mg

**NON-MEDICINAL INGREDIENTS:** Hypromellose (Veggie Capsule), Microcrystalline cellulose, Magnesium Stearate, Brown Rice Flour. / **INGRÉDIENTS NON MÉDICINEUX:** Hypromellose (Capsule végétale), Cellulose microcristalline, Stéarate de magnésium, Farine de riz brun.

**ALLERGEN WARNING:** Processed in a facility and/or manufacturing line that also processes products containing milk, eggs, soybeans, wheat, shellfish, fish oil, tree nuts, and peanuts.

**AVERTISSEMENT SUR LES ALLERGÈNES:** Traité dans une installation ou sur une chaîne de fabrication qui traite aussi d'autres produits contenant du lait, des œufs, des fèves de soya, du blé, des fruits de mer, de fruits de poisson, des noix à coque ou des arachides.

Infinergy™ is a registered trademark of Creative Compounds



@vndlproject  
vndlproject.com

Distributed by / Distribué par:  
VNDL PROJECT 3-2660 KYLE ROAD,  
WEST KELOWNA, BC, V1Z 2N1

